
                     CV – Ann-Louise Larsson 

 

Är man gift med en hängiven jägare, är steget inte 

långt från att själv få samma intresse. Så 1994 tog jag 

min jägarexamen. Jaktformen för mig har mestadels 

varit klövviltsjakt med drivande hund, vi har just nu 

fyra, men även fältjakt på hare. Tills för fyra år sedan. 

Tristessen med långa väntetider på hundarnas drev 

fick mig att fundera på en annan jaktform. Jag blev 

bjuden på en fågeljakt i Skåne och det var där jag 

bestämde mig. En fågelhund skulle det bli och valet 

blev en Kleiner münsterländer. Jag jagar numera både 

klövvilt och fågel men nu är det tillsammans med min 

hund. 

 

 

Jag och maken bor i Helsingborg, barnen är utflugna. När det inte är jakt tränar vi och går 

jaktprov. Exteriörutställning är också en viktig del för att se att hunden håller ihop för mångårig 

jakt. Vi har en liten kennel som fått två valpkullar från vår ena Wachtel. När ni läser detta har vi 

förhoppningsvis även en kull KlM-valpar i huset. 

 

Jag är ekonomichef på ett teknikhandelsbolag, som ingår i en större koncern, där jag också 

tillhör Ledningsgruppen. Sedan många år tillbaka sitter jag i styrelsen och är kassör i 

Jägareförbundet Nordvästra Skånes jaktvårdskrets. 

 

Sedan jag gick med i SVK för fyra år sedan har jag mestadels mött trevliga, vänliga och 

hjälpsamma människor som glatt delat med sig av sina kunskaper till en novis. Jag är långt ifrån 

färdigutvecklad, både kunskaps- som praktisk fågelhundjägare, men känner att kan jag ge 

tillbaka lite till föreningen är det i egenskap som ekonom och därmed kassör. 


